



康樂及文化事務署  
Leisure and Cultural  
Services Department

先進運動會 2023 - 乒乓球比賽  
Masters Games 2023 - Table Tennis Competition  
抽籤結果 Balloting Results

男子單打丁組 (Men's Singles D Grade)  
活動編號 (Programme No.): 4066 0441

正選名單 (Successful Applicants)  
名額 (Quota): 96 人 (Players)

CHAN MING FUNG NORMAN	陳慕仁 CHAN MO YAN	陳兆鴻 CHAN SIU HUNG	陳大偉 CHAN TAI WAI DAVID	CHAN WING KEUNG
鄭鎮明 CHENG CHUN MING	鄭錦文 CHENG KAM MAN	鄭樂明 CHENG LOK MENG	CHENG SUI FUI	張志強 CHEUNG CHI KEUNG
張士佳 CHEUNG SHI GAI SKY	張元典 CHEUNG YUEN TIN	CHI FAI LO	趙勁 CHIU KING	招偉江 CHIU WAI KONG
CHOI MAN WAI	莊建業 CHONG KIN YIP	崔振強 CHUI CHUN KEUNG	徐國權 CHUI KWOK KUEN	鍾國威 CHUNG KWOK WAI
范子和 FAN TSZ WO	何嘉盛 HO KA SING	韓信華 HON SHUN WA	HUI CHI HUNG	葉志榮 IP CHI WING
葉國新 IP KWOK SUN	IU KAI YAN	紀培才 KI PUI CHOI	KUNG WAI YAM	龐家輝 KWONG KA FAI
黎嘉輝 LAI KA FAI	LAM KWOK CHEONG	林廣昌 LAM KWONG CHEONG	LAM WAI KEUNG	LAM WO KWAI
林耀雄 LAM YIU HUNG	林裕財 LAM YU CHOY	劉繼文 LAU KAI MAN	劉錦祥 LAU KAM CHEUNG	劉兆基 LAU SIU KEI
劉宏方 LAU WANG FONG	羅聰來 LAW CHUNG LOI	羅偉雄 LAW WAI HUNG	李卓南 LEE CHEUK NAM	李志光 LEE CHI KONG
李智廉 LEE CHI LIM	李啟泉 LEE KAI CHUEN	LEE MAN SHONG	李百倫 LEE PAK LUN	梁家強 LEUNG KA KEUNG
梁偉進 LEUNG WAI CHUN	梁湖滄 LEUNG WU CHONG	梁欣榮 LEUNG YAN WING	林英銳 LIN YING JUI	劉天安 LIU TIN ON ANDREW
龍天祐 LUNG TIN YAU	馬承志 MA SHING CHI	MAK WAI YUEN	吳澤成 NG CHAK SHING	吳錦麟 NG KAM LUN ALLAN
吳國榮 NG KWOK WING	伍瑞輝 NG SUI FAI	蕭子賢 SIU TSZ YIN	譚振綱 TAM CHUN KONG	譚鏡波 TAN JING BO
鄧紹德 TANG SIU TAK	卓建南 TOH KIAN LAM	徐錦麟 TSUI KAM LUN	黃偉文 WONG WAI MAN	王清強 WONG CHING KEUNG
王洪昌 WONG HUNG CHEONG	黃懋光 WONG MAU KWONG	胡保強 WOO PO KEUNG	楊子江 YEUNG CHI KONG LEON	袁尾勝 YUEN MAY SHING

## 注意事項

- (1) 主辦機構以電郵／郵寄／傳真方式通知中籤者，落選者恕不另函通知。如因報名者提供的通訊地址錯誤或不詳以致郵遞延誤，主辦機構恕不負責。
- (2) 正選中籤者須於下述繳費期內，到任何分區康樂事務辦事處（辦公時間內）或設有康體通服務的康體場地繳交報名費用，並須攜同繳費通知書及身份證明文件（正本或副本），以供核實個人資料。符合優惠收費者，須出示有效證明文件。如正選中籤者於繳費期過後仍未繳費，則作棄權論，其名額由候補中籤者填補。候補中籤者須於下述繳費期內報名，名額先到先得。

**正選中籤者**

**候補中籤者**

**繳費期**

**繳費期**

**2023年7月11日至18日**

**2023年7月20日至25日**

- (3) 如報名人數／隊數少於名額，或在中籤者繳費期過後仍有餘額，主辦機構會於 **2023年7月27日（上午8時30分開始）至7月28日**在各區康樂事務辦事處或設有康體通服務的康體場地公開接受報名，名額先到先得。

## Points to Note

- (1) Both successful and waitlisted applicants will be notified of the results by e-mail/post/fax (no order of priority will be assigned to applicants on the waiting lists) while unsuccessful applicants will not be notified. The Organiser shall not be responsible for postal delay arising from incorrect or incomplete correspondence address provided by an applicant.
- (2) Successful applicants shall bring along their notification letter and identity document (original or copy) for verification of personal particulars and enrolment fee to any of the District Leisure Services Offices (during office hours) or recreation and sports venues with Leisure Link services and payment of enrolment fee within the following payment period. Those eligible for concessionary rate are required to produce valid document. Successful applicants who fail to pay within the payment period will be regarded as having forfeited the right to participate. Their places will be filled by waitlisted applicants, who shall enroll within the following payment period on a first-come-first-served basis.

**Payment Period**

**Payment Period**

**for Successful Applicants**

**for Waitlisted Applicants**

**11 - 18 July 2023**

**20 - 25 July 2023**

- (3) If the number of enrolments is smaller than the quota or places are still available after the payment period for waitlisted applicants, open enrolment will be held from 27 July 2023 (starting from 8:30 a.m.) to 28 July 2023 at all District Leisure Services Offices and recreation and sports venues with Leisure Link services on a first-come-first-served basis.